
Протокол № 3 

Спільного засідання кафедри управління та бізнес-адміністрування зі 

роботодавцями  

від 13  червня 2019 р. 

 

 

Присутні:  

- представники академічної спільноти університету: д.е.н., проф. Якубів 

В.М.,  д.політ.н., проф. Нагорняк М.М., к.е.н.,  доц. Жук О.І.,  к. з держ. упр., 

доц. Боднарчук В.Д., к.е.н., П’ятничук І.Д., асист. Боришкевич І.І., асист. 

Григорук І.І., к.е.н., асист. Горогоцька Н.І., ст. лаб. Качур Н.В.; 

- представники державної служби: Онищук С.В. - начальник 

Міжрегіонального управління Національного агентства з питань державної 

служби в Чернівецькій, Івано-Франківській та Тернопільській областях, м. 

Івано-Франківськ; Мерінов В.О. - депутат Івано-Франківської міської ради. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Обговорення результатів функціонування Першої школи 

управлінців нової генерації. 

2. Надання роботодавцям інформації про освітню програму та 

поглиблення співпраці. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

за порядок денний – одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: 

Професора кафедри управління та бізнес-адміністрування гаранта ОП 

«Публічне управління та адміністрування»  Якубів В.М. про особливості 

підготовки здобувачів освіти за ОП «Публічне управління та адміністрування» 

та результати функціонування Першої школи управлінців нової генерації, яка 

започаткована у жовтні 2018 р., на базі кафедри управління та бізнес-

адміністрування. 

 

 

ВИСТУПИЛИ:  

П’ятничук І.Д. із звітом про проведення занять Першої школи управлінців 

нової генерації, у якій були долучені здобувачі освіти ОП “Публічне 

управління та адміністрування”. Представлення проектів випускників Першої 

школи управлінців нової генерації: «Нове управлінське бачення розвитку 

регіону», оцінювання проектів випускників та визначення переможця. 

Вручення дипломів випускникам Першої школи управлінців нової генерації. 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Мерінов В.О. відмітив реалізацію практичних аспектів у підготовці 

здобувачів освіти за ОП “Публічне управління та адміністрування, та 

актуальність здобуття необхідних навиків для молодих фахівців у розробці 

проектів, формування ідей та вміння презентування їх. Відмітив актуальність 

підготовки бакалаврів з публічного управління та адміністрування. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Нагорняк М.М. з пропозицією залучити щодо сучасних тенденцій на 

ринку праці та особливостями підготовки фахівця з публічного управління та 

адміністрування, та пропозицій щодо поглиблення співпраці. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За затвердження результатів роботи Першої школи управлінців нової 

генерації для здобувачів і абітурієнтів ОП «Публічне управління та 

адміністрування», та про поглиблення співпраці кафедри із роботодавцями. 

 

Результати голосування: «за» - 10, «проти» - 0, утрималося – 0. 

 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Продовжувати роботу Першої школи управлінців нової генерації 

для здобувачів і абітурієнтів ОП «Публічне управління та адміністрування». 

2. Представникам університету ознайомитися з проблемними 

питаннями і під час наступної спільної наради озвучити напрацювання щодо 

їх вирішення. 

 

 

    

Голова  

 

 

Якубів В.М. 

 

Секретар  

 

 

Качур Н.В. 

 

 

 


